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Grote Verbouwing 
 

In het mooie centrum van Utrecht staan heel veel grote, deftige gebouwen en 

kleine cafeetjes. Sommige gebouwen zijn bespoten met verf. Andere oudere 

gebouwen zijn verbouwd of verpest. 

 

Het bekendste gebouw van de stad is de Domtoren. In de middeleeuwen 

woonden en werkten daar medewerkers van de katholieke kerk. De afgelopen 

vijf jaar werd de toren opgeknapt. Inmiddels zijn de steigers weg. Nu kun je de 

Dom weer goed zien. 

 

Het gebouw waar we nu zijn, komt uit 1924. Het is gebouwd in de klassieke 

Utrechtse stijl. In dit oude postkantoor haalde ik vroeger elk jaar de 

studentenkaart op om gratis mee te reizen. Dan stond ik daar heel lang te 

wachten tussen de zeurende studenten. 

 

Dit gebouw uit het begin van de twintigste eeuw is gebouwd volgens de populaire 

bouwstijlen van toen: de Amsterdamse school en art deco. Tot 2011 was het 

binnen altijd druk met post en postzegelverzamelaars. Maar toen PostNL 

verhuisde, kon niemand het gebouw meer in. 

 

Het gebouw werd verbouwd zodat er een bibliotheek in kon komen. Kilometers 

muur werden glad gemaakt. In 2020 was de verbouwing eindelijk klaar. Op 

sommige plekken zag het gebouw er vanaf toen heel anders uit. 

 

Meteen na de opening kreeg de bieb veel complimenten. Mensen vonden het een 

mooie combinatie van oud en nieuw. Zoals oud glas in lood naast een modern 

apparaat. En zoals heel oude boeken naast heel nieuwe boeken. 

 

Eet hier gezellig wat in het café. Of snuffel samen met andere gezinnen in de 

grote verzameling boeken. Die past met zijn grootte goed bij de grootte van het 

gebouw. 

 

Het gebouw is een paradijs voor mensen die van boeken houden. U kunt er 

allerlei soorten verhalen vinden. En gaat u weer naar buiten? Kijk dan eens naar 

rechts. Daar staat al heel lang nog een bijzonder gebouw: de Neudeflat.  

 

Deze flat is gebouwd in de bouwstijl van na de oorlog: het brutalisme. Veel 

mensen vinden dat heel lelijk. Maar ik vind het juist leuk dat dit gebouw 

helemaal anders is dan de rest van de Neude. Daardoor hoort óók deze flat echt 

bij onze stad. 

 


